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P R O T O K Ó Ł  NR XXXVIII/17 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 12
00

 do 14
30

 

sala nr 5 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie 

z dnia 22 grudnia 2017 roku  

 

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ponadto w obradach udział wzięli sołtysi oraz goście /lista obecności stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu/. 

 

Ad.1.  

Otwarcia XXXVIII sesji i powitania księdza Piotra Spychałę, księdza Artura Grabana, 

Burmistrza, Skarbnika Gminy, radnych, sołtysów, Przewodniczącego Zarządu Osiedla oraz 

kierowników jednostek podległych dokonał Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady 

Miejskiej.  

 

Bezpośrednio po otwarciu sesji Przewodniczący Rady nawiązując do tradycji Świąt Bożego 

Narodzenia powiadomił wszystkich uczestników sesji, że dzisiejsza sesja rozpocznie się 

modlitwą, którą poprowadzi Ksiądz Proboszcz Piotr Spychała. 

Następnie wszyscy zebrani podzielili się opłatkiem.  

 

Po złożeniu życzeń świątecznych Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził według listy 

obecności, że na stan 15 radnych obecnych było 15, a zatem podejmowane uchwały są 

prawomocne. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

4. Wnioski i zapytania. 

5. Uchwalenie budżetu gminy na 2018 rok. 

 Odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2018. 

 Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

 Odczytanie opinii i wniosków komisji rady. 

 Dyskusja. 

 Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej gminy na rok 2018. 

 Głosowanie nad projektem Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata  

2018-2024. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie. 

a) Przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dobiegniew na 

2018 rok. 

b) Przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Gminy Dobiegniew na 2018 rok. 

c) Ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Centrum Integracji Społecznej  

w Dobiegniewie na rok 2018. 

d) Określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania. 

e) Wyrażenia zgody na dzierżawę w trybie bezprzetargowym na okres 10 lat 

nieruchomości stanowiące własność Gminy Dobiegniew. 

f) Udzielenia dotacji w 2017 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym na obszarze 

Gminy Dobiegniew. 

g) Zaopiniowania projektu planu ochrony dla Drawieńskiego Parku Narodowego. 

h) Zmiany uchwały budżetowej gminy na 2017 rok. 

 

7. Informacja z pracy komisji stałych Rady Miejskiej za rok 2017.  
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8.  Przedłożenie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej na 2018 rok.  

9. Informacja z działalności Rady Miejskiej za rok 2017. 

10. Zatwierdzenie planu pracy Rady Miejskiej na 2018 rok. 

11. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

12. Komunikaty. 

13. Zakończenie sesji 

 

Ad.2. Rada porządek obrad przyjęła jednomyślnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 

radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

 

Ad.3. Informację o działalności Burmistrza między sesjami przedstawiła Pani Sylwia 

Łaźniewska Zastępca Burmistrza: 

 Dnia 1 grudnia Burmistrz Dobiegniewa spotkał się z mieszkańcami sołectwa Ługi gdzie 

omawiane były sprawy sołectwa . 

 

 Dnia  4 grudnia odbyło się posiedzenie Zarządu Celowego Związku Gmin SGO5  

dotyczyło ono dalszego świadczenia usług odbioru odpadów na terenie SGO5 z firmą 

Tonsmeier. 

 

 Dnia 5 grudnia Burmistrz uczestniczył w Zarządzie Zrzeszenia Gmin Województwa 

Lubuskiego w Zielonej Górze omawiane sprawy to; 

 

 Podsumowanie działań Zrzeszenia w 2017r., przygotowanie planów działań i planu 

finansowego na 2018 r., przygotowanie Dnia Samorządowca 28.05 2018 r. pod nazwą 

Niepodległa Samorządowa- obchody 100-lecia odzyskania Niepodległości. 

 

 Dnia 6 grudnia miło miejsce spotkanie z projektantami ulic w mieście znajdujących się na 

obszarze rewitalizacji rozmowy dotyczyły zakresu realizacji zadania. 

 

 Mikołajki w Dobiegniewie obchodziliśmy ubierając choinkę w centrum miasta. 

Serdecznie dziękuję za zaangażowanie przedszkolaków z Przedszkola Baśniowa Kraina, 

uczniów Gminnego Zespołu Szkól, Radnym Rady Miejskiej ,sołtysom i mieszkańcom. 

 

 Dnia 7 grudnia Burmistrz Dobiegniewa odbył  wizytę w miejscowości Seelow, w muzeum 

Wzgórza Seelow. Rozmowy dotyczyły wspólnej realizacji projektu rozbudowy  

i modernizacji Muzeum Woldenberczyków w Dobiegniewie. 
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 Dnia 8 grudnia obyło się posiedzenia Zarządu CZG SGO5 omawiane sprawy to 

przedłużenie istniejącej umowy z firmą Tonsmeier. 

 Dnia 11 grudnia miała miejsce wizyta w siedzibie Firmy Tonsmeier w Kiełczu rozmowy 

dotyczył przedłużenia kontraktu do końca marca 2018 r. 

 Dnia 12 grudnia uczestniczyłam w konwencie świątecznym Zrzeszenia Gmin 

Województwa Lubuskiego w Żarach 

 Dnia 14 grudnia miało miejsce kierownictwo Urzędu omawiane sprawy to: 

 

 przygotowanie do sezonu zimowego, ocena budżetu na 2018 r. i zakres inwestycyjny, 

rozbudowa sieci internetowej na terenie gminy. 

 Dnia 15 grudnia Burmistrz uczestniczył w Walnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia 

Rybacka Lokalna Grupa Działania Pojezierze Dobiegniewskie omawiane sprawy to: 

zmiany w Lokalnej Strategii Rozwoju na lata 2014-2020,zmiany w Regulaminie Rady 

Stowarzyszenia Rlgd.. 

 Dnia 15 grudnia uczestniczyłam w Powiatowej Radzie Rynku Pracy rozmowy dotyczyły 

programów wsparcia osób bezrobotnych realizowanych w 2017 r.. 

 Dnia 17 grudnia w Auli Gminnego Zespołu Szkól w Dobiegniewie gościliśmy grupy 

kolędnicze z naszej Gminy wszystkim bardzo dziękujemy za aktywny udział szczególnie 

Radnym Rady Miejskiej . 

 Dnia 17 grudnia uczestniczyliśmy w wieczorze wigilijnym organizowanym przez OSP w 

Dobiegniewie. 

 

 Dnia 18,19,20 grudnia odbyły się komisje Rady Miejskiej gdzie omawiany był projekt 

uchwały budżetowej Gminy Dobiegniew na 2018 r.. 

 

 Dnia 19 grudnia miały miejsce rozmowy z Dyrektorem Polskiej Grupy Gazowniczej 

dotyczące gazyfikacji Gminy Dobiegniew. 

 

 Dnia 19 grudnia odbyło się posiedzenia Zarządu Osiedla omawiane sprawy to :informacja 

z działalności Zarządu Osiedla ,analiza projektu budżetu na 2018 r. i opracowanie planu 

pracy na 2018 r. 

 

 Dnia 20 grudnia miało miejsce posiedzenie Zarządu i Zgromadzenia SGO5 tematy 

posiedzenia to: budżet CZG SGO5 na 2018 r.. analiza finansowa i spray bieżące.. 

 

 Dnia 20 grudnia w Szkole Podstawowej odbył się Kiermasz Świąteczny ,serdecznie 

dziękujemy Pani Dyrektor za tak wyjątkowe i uroczyste przygotowanie Kiermaszu 

,dziękujemy również wszystkim wychowawcom ,uczniom  i rodzicom. 

 

 Dnia 20 grudnia w miejscowości Ługi miało miejsce spotkanie wigilijne z sołtysami 

Gminy Dobiegniew .Serdecznie dziękujemy Pani Sołtys Annie WOJTASZEK za tak miły 

wieczór. 
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Ad.4.  Wnioski i zapytania. 

 Władysław Wlaźlik radny – miałem przypomnieć odnośnie drogi miedzy ulicą 

Mickiewicza a Asnyka, ten odcinek, bagno się zrobiło, samochody ledwo jechały jedną 

stroną. 

 

Ad.5. Uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2017 odczytał Jacek Antropik 

Skarbnik Gminy. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Uchwałę Nr 846/2017 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Zielonej Górze z dnia 18 grudnia 2017 roku w sprawie wydania opinii  

o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Dobiegniew projekcie uchwały 

budżetowej na 2018 rok, odczytał Jacek Antropik Skarbnik Gminy. Kopia Uchwały 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Przewodniczący poszczególnych komisji stałych Rady Miejskiej odczytali opinie 

komisji. Opinie stanowią załącznik do niniejszego protokołu.  

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją Nr XXXVIII/218/17 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  

na lata 2016-2024 odczytał Jacek Antropik Skarbnik Gminy. Uchwała stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

    Uchwałę Nr 847/2017 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 

Górze z dnia 18 grudnia 2017 roku w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2018-2024 odczytał Jacek 

Antropik Skarbnik Gminy. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 
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Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją Nr XXXVIII/219/17 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Następnie Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – ogłosił przerwę w obradach sesji  

od godz. 13
30

 do godz. 13
40

. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dobiegniew 

na 2018 rok. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXXVIII/220/17 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

b) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Gminy Dobiegniew na 2018 rok. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXXVIII/221/17 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

c) ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Centrum Integracji Społecznej  

w Dobiegniewie na rok 2018. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXXVIII/222/17 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

d) określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
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Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXXVIII/223/17 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

e) wyrażenia zgody na dzierżawę w trybie bezprzetargowym na okres 10 lat 

nieruchomości stanowiące własność Gminy Dobiegniew. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXXVIII/224/17 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

f) udzielenia dotacji w 2017 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym na obszarze 

Gminy Dobiegniew. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXXVIII/225/17 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

g) zaopiniowania projektu planu ochrony dla Drawieńskiego Parku Narodowego. 

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – nie ma Pana Tadeusza Bednarczuka 

Sekretarza Gminy, który jest w Radzie Naukowej Drawieńskiego Parku Narodowego, 

on mógłby nam cos więcej powiedzieć na temat tego planu ochrony dla 

Drawieńskiego Parku Narodowego. 

 Waldemar Szpila radny – zawsze w sytuacji, kiedy mamy głosować nad uchwałą 

wiedząc, że ten mój głos nie ma żadnego znaczenia, zastanawiam się nad sensem 

takiego głosowania. My na temat powyższego planu dyskutowaliśmy dwa lata temu, 

mieliśmy szereg uwag i zastrzeżeń, złożyliśmy te zastrzeżenia na piśmie. Czy w ogóle 

cokolwiek z tych naszych uwag zostało uwzględnione, zmienione? Tak naprawdę nie 

wiemy. Wiem, że ludzie, którzy mieszkają w otulinie DPN, nie zgadzali się  

z zapisami dotyczącymi podjazdów, ogrodzeń, szeregowego zabudowania. Najwięcej 

kontrowersji budził zapis, który zabraniał montowania czy instalowania 

przydomowych oczyszczalni ścieków, co jest całkowicie sprzeczne z naszymi tutaj 

działaniami, a jednocześnie podnosi w istotny sposób koszty mieszkańców. Mamy to 
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zaopiniować, sugestia jest, że pozytywnie, nie wiedząc czy tak naprawdę, cokolwiek 

w tym projekcie się zmieniło. 

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – zmieniło się, dwa lata temu daliśmy 

decyzję negatywną na temat planu ochrony dla DPN, ponieważ wtedy oni nakazywali 

te wszystkie płoty, podjazdy, bruki, a w tej chwili tylko sugerują. Tak samo jak 

oczyszczalnie, tylko sugerują żeby ograniczyć ilości. Nie nakazują.  

 Paweł Łysiak radny – z uwagi na to, że nie jesteśmy do końca w temacie, proponuje 

ten temat przełożyć na styczeń.  

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – musimy tę uchwałę podjąć do końca roku.  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada nie podjęła uchwały: za głosowało 1 radnych, przeciw 4 radnych, wstrzymało się 

10 radnych. 

Uchwała nie  została przyjęta. 

h) zmiany uchwały budżetowej gminy na 2017 rok. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXXVIII/226/17 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.7. Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił informację z działalności Rady Miejskiej 

 za 2017 rok, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Ad.8. Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał z planem pracy Rady Miejskiej na 2018 rok  

(plan pracy stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada plan pracy Rady Miejskiej zatwierdziła jednomyślnie: za głosowało 15 radnych, 

przeciw 0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

Ad.9. Przewodniczący stałych komisji Rady Miejskiej przedłożyli plany pracy komisji  

na 2018 rok. Plany pracy stanowiące załącznik do niniejszego protokołu zostały przyjęte 

przez Radę Miejską bez zastrzeżeń. 

 

Ad.10.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania.  
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 Leszek Waloch Burmistrz – na pytanie radnego W. Wlaźlika, jak państwo zauważyliście 

nie ma kierownika Hatały, mamy taki gorący okres, ze Pan Hatała albo rozlicza albo 

przygotowuje przetargi. Jeśli chodzi o poprawienie tej drogi, nie chcielibyśmy na razie 

robić tak wielkich nakładów, potwierdzam dokumentacja na ten cel jest już robiona, na 

przebudowę tej ulicy. Mamy problem z tłuczniem, którego już firmy drogowe nie 

posiadają, przynajmniej te najbliższe, ale spróbujemy coś zrobić. Z radnymi już na ten 

temat rozmawialiśmy, ale podejmiemy też ten temat z sołtysami, przemyślcie sprawę, 

mówię teraz do sołtysów. Czy nie zakupić ok. 2 tysięcy ton tłucznia i nie zorganizować 

pospolitego ruszenia, czyli włączyli by się mieszkańcy sołectw z ciągnikami, przyczepami 

na drogi gminne. W ten sposób zorganizowalibyśmy to przedsięwzięcie w przyszłym roku, 

żeby uporządkować tę sytuację, żeby też było mniej narzekań.  

     

 

Ad.11.  Komunikaty.  

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – Życzę Państwu zdrowych Świąt Bożego 

Narodzenia, w gronie rodzinnym oraz spełnienia marzeń, miłości. Dziękuję. 

 

 

Ad.12. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXXVIII 

sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym oraz 

zaproszonym gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Galina Zygadło                                                               Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                      w Dobiegniewie 

                                                                                                 /-/ Marek Kowalczyk 

      

 


